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Protokoll fört vid Lantmäterikommitténs sammanträde tisdag den 8 maj 2023 Kl. 
10.00–11.00.  
Plats: Teamsmöte 
Närvarande: Ellinor Karlsson, Emelie Westin, Fanny Nordqvist Darell, Felicia Norén, 
Elisabeth Ledin, Lennart Moberg, Magnus Edén, Maria Stattin och Josefine Bodin. 
Frånvarande: Charlotte Carlstedt, David Svantesson, Pauline Pertoft och Marianne 
Leckström.  

 
SAMMANTRÄDE MED KOMMITTÉN 

1. Genomgång av föregående protokoll, Lisa 

Kommentarer till två punkter från föregående protokoll. 

Beskrivning av kommittén på hemsidan: Marianne tittade på hemsidan och skickade 
synpunkter till Lisa. Lisa har skickat det vidare till redaktören. Det handlar om mindre 
justeringar; plockat bort gamla protokoll – räcker med de två senaste åren. Lagt till 
om 3D-konferensen. Skrivit om syftet litegrann. Ändringarna har inte hunnit komma 
upp på hemsidan ännu. I sammanhanget lyfts även frågan om vi ska diskutera syftet 
framöver.  

Årshjul: Lisa har ställt fråga till Agneta som har licenser till årshjulen. Hon ska kunna 
hjälpa till. Jobbar vidare på det.  

2. Lantmäteridagar 10–11 maj i Göteborg, Lisa m.fl.  

Var inledningsvis oroliga för antalet anmälda. Nu är 96 anmälda. Lite färre anmälda i 
år jämfört med ifjol. Nöjda med antalet anmälda nu. Förklaring till något färre i år kan 
vara dyra hotellrum och att det är ekonomiskt svårt läge för många kommuner just 
nu. Karlstad sticker ut och skickar hela KLM. 

I övrigt har Göteborgsgruppen koll på läget inför konferensen.  

3. 3D-seminarie 4–5 oktober i Trollhättan, Fanny m.fl.  

Datum och plats är bokat. Relativt färdigt program redan nu. Även lokal och aktivitet 
för kvällen är i princip klart. De söker någon kommun som jobbar mycket med BIM. 
Vet någon av något får man gärna hojta till Elisabeth. Stort engagemang från 
värdkommunen Trollhättan.  

4. Information om Kommittéresa till Island. Felicia, Pauline m.fl.  

Resa bokad till Island. Åker v 20, onsdag till söndag, 7 personer. Busstur på torsdag. 
Studiebesök på Islands motsvarighet till Lantmäteriet på fredag. Lite olika aktiviteter 
på lördagen. Kul att det äntligen blir av. Gemensamt boende i en lägenhet. Styrelsen 
tänjde litegrann på morotspengarna. Det har varit samma summa under många år 
och nu har ju priserna ökat. Morotspengarna täcker resa till och från Island samt 
boende. Eventuellt räcker det till en middag på fredagskväll också. 

 

 

 



 

 

5. Ansvarsområden inom kommittén, Lisa m.fl.  

• ledamot i tidskriften Stadsbyggnads redaktionsråd  
Förslag: Pauline   

• sekreterare 
Förslag: David 

• ordförande 
Förslag: Lisa 

• vice ordförande 
Förslag: Felicia 

Fortsättning från föregående möte. Val görs i enlighet med förslagen.   

Diskussion kring att det krävs fortsatt arbete med ansvarsfördelningen kring framför 
allt konferenserna. Ordförande och vice ordförande kan kanske ha en mer stöttande 
roll, fokus på rutiner – mindre fokus på programinnehåll.   

Magnus tar på sig uppdraget att leda arbetet med Kommunala lantmäteridagarna 
2023.  

Lennart deltar på nästa möte med redaktionsrådet och informerar då om att det 
hädanefter är Pauline som deltar.  

Medlemsrekrytering till kommittén. Utse en eller två personer som jobbar med 
rekrytering. Finns andra alternativ? Valberedning är nog inte rätt väg att gå.  

6. Stadsbyggnad, artikelidéer 

Lisa har skickat två idéer som Lennart skickat vidare. Det ska även skrivas om resan 
till Island. Det efterfrågas ett bidrag till ”i huvudet på”, inte till i år men till i början på 
nästa år.  

7. Planering av Kommunala Lantmäteridagarna 2023, Lisa m.fl.  

Datum är bestämt till 14-15 november. Ok från Mats att vi kan hålla till i 
Ingenjörshuset.  

Fanny lämnar Stockholmsgruppen, jobbar med 3D-konferensen. Magnus tar som 
sagt på sig huvudansvar för konferensen i Stockholm. Magnus bokar startmöte.   

8. Information om ev. samarbete med SKMF, Lisa 

SKMF har svårt att bemanna en styrelse och även svårt att rekrytera medlemmar 
som vill arbeta aktivt med föreningen. De anordnar Kart- och mätdagarna och ger ut 
en tidning. Lisa har varit på dialogmöte med dem. De är intresserade av samarbete. 
Fortsatt dialog om vi kan hjälpa varandra på något sätt. Har någon idéer på hur vi 
kan hjälpa varandra?  

9. Övriga frågor, alla 

Diskussion kring plats för Lantmäteridagarna. Ska det fortsatt vara Göteborg eller går 
det att hitta en annan lämplig plats? Skövde och Jönköping lyfts som förslag.  

Många konferenser hålls i Göteborg och det är dyra hotell där. I utvärderingar från 
tidigare år har man sagt att man vill vara i Göteborg. Viktigt att ha med sig dock är att 
då fångar man ju inte upp dem som inte deltar på konferensen.   

 



 

 

10.  Nästa sammanträde  

12 september. 
 


